



GCSU Statement on the National Day of Awareness for Missing and Murdered Indigenous Women and Girls, also known as #RedDressDay (May 5)

Over the past 30 years, there have been approximately 4,000 cases of Missing and Murdered Indigenous Women and Girls across Canada. On #RedDressDay, the GCSU honours and remembers these sisters, daughters and mothers taken far too soon from their loved ones. Together, we recognized this disproportionate violence as nothing short of a national tragedy and we stand in solidarity with Indigenous leaders as they advocate for change.

Déclaration de l'AÉCG sur la Journée nationale de sensibilisation aux femmes et aux filles autochtones disparues et assassinées, également connue sous le nom de #RedDressDay (5 mai)

Au cours des 30 dernières années, il y a eu environ 4 000 cas de femmes et de filles autochtones disparues et assassinées au Canada. Lors du #RedDressDay, l'AÉCG honore et se souvient de ces sœurs, filles et mères enlevées bien trop tôt à leurs proches. Ensemble, nous avons reconnu que cette violence disproportionnée n'est rien de moins qu'une tragédie nationale et nous sommes solidaires des leaders autochtones qui plaident pour le changement.

